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Abstract (en)
[origin: US2016040324A1] A device for the thermal treatment of yarns comprising at least one inlet opening and at least one outlet opening for at
least one transport means, which transports the yarn through the device, and comprising separating elements at the inlet opening and the outlet
opening for thermal shielding, in order to minimise the exchange of media to the environment. The separating elements are configured to have a low
bending rigidity and are arranged such that a surface load is applied onto the yarn lying on the transport means, for example a conveyor belt, which
is not greater than 0.005 kg*cm−2.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Vorrichtung zur thermischen Behandlung von Garnen mit mindestens einer Eintrittsöffnung und mindestens einer
Austrittsöffnung für mindestens ein Transportmittel, das das Garn durch die Vorrichtung transportiert, und mit Trennelementen an der Eintrittsöffnung
und der Austrittsöffnung zur thermischen Abschirmung, um den Medienaustausch zur Umgebung zu minimieren. Erfindungsgemäß sind die
Trennelemente derart angeordnet und mit einer geringen Biegesteifigkeit gestaltet, dass eine Flächenlast auf das auf dem Transportmittel, zum
Beispiel ein Transportband, liegende Garn aufgebracht wird, die nicht größer als 0,005 kg * cm -2 ist.
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